
Z A P I S N I K

sa XIX. sjednice Općinskog vijeća Općine Perušić održane dana 20. Ožujka

 2023. godine u vijećnici Općine Perušić s početkom u 10:00 sati

NAZOČNI NA SJEDNICI:

1. Milorad Vidmar, predsjednik
2. Boško Stapar, zamjenik predsjednika
3. Ana Marija Turić
4. Ivan Jugović
5. Slavko Pleša
6. Milan Asančaić
7. Dane Milković
8. Zorka Munjas
9. Vlado Orešković

NA SJEDNICI NISU NAZOČNI:

1. Tomislava Brkljačić, izostanak opravdan
2. Luka Kasumović, izostanak opravdan
3. Jandre Grgurić, izostanak opravdan
4. Ivana Kolak, izostanak opravdan

OSTALI NAZOČNI NA SJEDNICI:

Ivica Turić, općinski načelnik
Nada Marijanović, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela
Josipa Kolak, voditeljica Odsjeka za financije, računovodstvo, proračun i gospodarstvo
Mihael Kurteš, viši savjetnik za financijsko upravljanje i kontrolu, javnu  nabavu i eu fondove 
te upravljanje u kriznim situacijama 

AKTUALNI SAT

G. Boško Stapar je dao na uvid dopis građana Perušića u kojem su izrazili svoj strah i 
zabrinutost zbog nepropisnog držanja pasa od strane nekih neodgovornih vlasnika.



Radi se o obitelji Idžanović koja živi na adresi Zr. i Frankopana 19, gdje se nalaze četiri 
velika psa (doga, belgijski ovčar) koji su odvezani u dvorištu koje je ograđeno niskom 
ogradom, koju psi mogu lako preskočiti. Drugi problem je pet pasa koji se nalaze u vlasništvu 
osobe koja živi na adresi Zr i Frankopana bb (Joso Rukavina – Parun) koji nisu unutar ograde, 
šetaju slobodno po ulici, zaustavljaju promet, ometaju pješake i bicikliste.

Mještani traže da se izvidi situacija na terenu i pronađe  rješenje kako  ne bi došlo do ozljede 
ljudi, a ponajprije djece.

Gđa Nada Marijanović je rekla da komunalni redar redovno obilazi teren. Općina svake 
godine potpisuje Ugovor sa udrugom za zbrinjavanje pasa i mačaka lutalica. Troškovi izlaska 
i uklanjanja su visoki. Dolazili su u više navrata i rješavali navedene probleme.
Što se tiče g. Jose Rukavine – Paruna tu su veliki problemi jer psi nisu čipirani. Kad se iziđe 
na teren on kaže da nisu njegovi. Dolazila je  policija i veterinarska inspekcija.
Što se tiče obitelji Idžanović, njihovi su  psi ograđeni. 
Uglavnom, radi se na tome da se oba slučaja riješe.
Spomenula je i to da Općina Perušić već godinama financira čipiranje pasa, a sve da se riješi 
problem lutalica.

G. Turić je tome dodao da se u 100%-tnom iznosu financira umjetno osjemenjivanje krava na 
području Općine Perušić.

Drugo pitanje g. Stapara se odnosilo na kanalizaciju u ulici Kralja Tomislava.
G. Mihael Kurteš je rekao da je ta ulica ostala sa zajedno sa Ulicom bana Jelačića i 
Zagrebačkom. Cesta se projektira i kad se riješe imovinsko pravni odnosi (sudsko izvlaštenje 
– Tomaševići) onda će Usluga d.o.o.  raditi dalje.

G. Stapar je rekao da neki građani tvrde da se kod pročistača u Prvan Selu vide fekalije, na što 
mu je g. Ivica Turić rekao da je to nemoguće i da kad to netko uoči neka nazove Općinu.

G. Vlado Orešković je pitao što je sa  reklamnim tablama koje oglašavaju nešto što više ne 
postoji (npr.  tabla u dvorištu bivše ciglane). Gđa Marijanović je odgovorila da se radi o 
privatnom vlasništvu.

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Milorad Vidmar te pročitao sljedeći

d n e v n i   r e d

1. Usvajanje zapisnika sa XVIII.  sjednice Općinskog vijeća Općine Perušić
2. Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi Općine Perušić
3. Prijedlog Odluke o donošenju XI. izmjena i dopuna PPU Općine Perušić
4. Prijedlog Izvješća o provedbi programa aktivnosti posebnih mjera zaštite od požara u 

2022. godini



5. Prijedlog Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara u 2023. 
godini

6. Ostalo 

Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad 1)Usvajanje zapisnika sa XVIII.  sjednice Općinskog vijeća Općine Perušić

Zapisnik sa XVIII. sjednice jednoglasno je usvojen.

Ad 2) Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi Općine Perušić

Obrazloženje: Nada Marijanović 

S obzirom na to da je bilo par izmjena Odluke o komunalnoj naknadi Općine Perušić 
napravljen je prijedlog nove Odluke.

Temeljem prethodne  Odluke izrađena su rješenja i poslane uplatnice fizičkim osobama. 

Komunalnu naknadu ne plaćaju korisnici zajamčene minimalne naknade koju primaju od 
Centra za socijalnu skrb te vlasnici/suvlasnici stambenih objekata koji su derutni  i za koje se 
doense potvrda da je isključena struja i voda.

Za dugovanja se redovno šalju opomene i ovrhe.

Pravnim osobama se nisu poslala rješenja jer je za neke poslovne djelatnosti predloženo 
povećanje koeficijenta namjene. U otvorenoj raspravi gđa Marijanović je obrazložila za koje 
se djelatnosti povećava koeficijent, a vijećnici su se jednoglasno složili sa prijedlogom pa je 
Odluka o komunalnoj naknadi Općine Perušić jednoglasno donesena.

Ad 3 Prijedlog Odluke o donošenju XI. izmjena i dopuna PPU Općine Perušić

Nakon kraćeg obrazloženja od strane Nade Marijanović, Općinsko vijeće  jednoglasno je 
donijelo  XI. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Perušić.

Ad 4) Prijedlog Izvješća o provedbi Programa aktivnosti posebnih mjera zaštite od 
požara u 2022. godini

Općinsko vijeće jednoglasno je donijelo Izvješće o provedbi programa aktivnosti posebnih 
mjera zaštite od požara u 2022.  godini.



Ad 5) Prijedlog Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara u 
2023. godini

Općinsko vijeće je primilo na znanje Program aktivnosti posebnih mjera zaštite od požara u 
2023.  godini donesen od strane Općinskog načelnika.

Ad 6) Ostalo 

Pod ovom točkom nije bilo tema za raspravu.

Dovršeno u 11:30 sati.

ZAPISNIČAR PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA

Marija Štimac         Milorad Vidmar


